
Vragen  

 

Mbt spuiten gif (?) op spoor 

In april is er (weer) iets gespoten op het spoor dat door Heiloo loopt. Zie de foto’s hieronder dd 
maandag14 april (foto overgang Heerenweg) en dd 17 april (foto vanaf Groeneweg richting 
station): 

-  

 
 

- Graag vernemen wij met wat er precies gespoten is? 
- Tijdens de vorige raadsperiode is een motie aangenomen waarin opgeroepen werd geen 

glysofaat te gebruiken in Heiloo. Het college heeft verschillende keren sindsdien 
bevestigd dat bij het groenonderhoud in Heiloo geen glysofaat gebruikt wordt. Geldt dit 
ook voor het onderhoud aan het spoor?  

- Maw: is Prorail op de hoogte van het niet mogen gebruiken van glysofaat in Heiloo?  
- En houdt Prorail zich hier ook aan? 

 

Vragen mbt grondwaterkwaliteit 

- In de RIA over waterkwaliteit vernamen we dat de provincie de instantie is die de 
gorndwaterkwaliteit meet in Heiloo. Graag horen wij wanneer de laatste metingen in 
Heiloo waren van de grondwaterkwaliteit, en waar deze metingen hebben 
plaatsgevongen. 

- Wat is het beleid van de provincie mbt het meten van grondwaterkwaliteit in Heiloo (hoe 
vaak en waar wordt gemeten op welke gronden). 

- Zijn er resultaten bekend van de afgelopen 10 jaar van gemeten grondwaterkwaliteit in 
Zuiderloo en in Zandzoom? 


